
J.V.Veski nimelise Maarja-Magdaleena Põhikooli hoolekogu koosoleku
protokoll nr.2 (22/23 õppeaasta)

                                                                                                 22.02.23

Algus 17.15

Lõpp 18.05

Koht: J.V.Veski nim. Maarja- Magdaleena Põhikool

Osalesid:

● Kristiina Raja- kooli direktor
● Kirsti Kadaja-Prodanets- õpetajate esindaja
● Ariana Rooba- lasteaia töötajate esindaja
● Piret Haossar- lapsevanemate esindaja
● Endo Haossar- lapsevanemate esindaja
● Kaile Tuvi-   lapsevanemate esindaja
● Anneliis Simo- lapsevanemate esindaja(lasteaed)
● Kadri Kaabel- lapsevanemate esindaja(lasteaed)

Puudusid:

● Vahur Poolak- Tartu valla esindaja
● Andrea Pardanen- õpilaste esindaja

Koosolekut juhatas hoolekogu esimees Mart Kallaste

Protokollis: Kairi Mansberg lapsevanemate esindaja

Päevakord:
1) Direktorilt ülevaade möödunud poolaastast
2) Hoolekogu esimehe tutvustus teistele liikmetele hoolekogu tööst ja

ülesannetest
3) Hoolekogu  tööplaani arutelu.
4) Loovtööde juhendi arutelu.
5) Hoolekogu korraldatava laste kergejõustikupäeva arutelu.
6) Kohapeal algatatud küsimused



1. Direktori poolt ette kantud ülevaade senisest koolielust. Lootus remondile
nii õpilaskodus, kui ka koolimajas /nt kivikoridor/,
Koolis probleem e-sigaretidega alates 5. klassist. Kaasatud ka
lapsevanemad, kuid koostöö puudulik.
Sisekorraeeskirjadest kinnipidamine kehv /nt dresside kandmine/, riided
mustad. Sama riietus nii kehalises kasvatuses kui ka koolitunnis.
Nutiseadmete kasutamine tunnis ja vahetunnis. Lapsevanemad ka selles
osas koostööd ei tee.

Otsus:
Hoolekogu poolne ettepanek: tutvustada ka lapsevanematele kooli
sisekorra eeskirja. Edaspidi koolikorra sihipärane tutvustus uutele
õpilastele ning vanematele.
E-sigarettide osas info jagamine juba nooremates klassides ennetava
tegevusena.

2. Hoolekogu esimehe ülevaade hoolekogu tegemisest, reeglitest ning
ülesannetest. Kutse koolitusele.

3. Hoolekogu tööplaani tutvustus.
Järgmine koosolek mai-juuni. Õppeaasta kokkuvõte.
Otsus:
hoolekogu liikmete poolt teadmiseks võetud.

4. Käesoleva aasta loovtööde osas andis ülevaate õppealajuhataja KT
Kirsti Kadaja-Prodanets
Ollakse praegu ajaliselt graafikus. Probleeme hetkel ei paista.
10.aprill tööde esitamine juhendajatele. Mitmeid juhendajaid sel aastal
väljaspool kooli on selle aasta eripäraks.
4.klassil referaadi teema eesti keeles, lisaks ka  vormistamise õpe
arvutiõppes.
Loovtööde juhend ja kirjalike tööde vormistamise juhend uuendatud.
Referaadi koostamise juhend koolis kodulehel olemas.



Otsus:
Arvestades varasemate aastate kogemusi loovtööde osas, hoolekogu
soovituseks pigem rohkem kokkusaamisi juhendajaga, et ajagraafikus
püsida.  Konkreetsed tegevused.
Hoolekogu liikmed tutvuvad uue loovtööde ja kirjalike tööde juhendiga.

5. Hoolekogu korraldatava laste kergejõustikupäeva arutelu.
28.mai toimub hoolekogu poolt korraldatav spordipäev.
Edasine info jooksvalt hoolekogu esimehelt.
Otsus:
hoolekogu liikmete poolt teadmiseks võetud.

6. Kohapeal algatatud küsimused
Õpilaste esindaja puudub tihti hoolekogu koosolekult ilma puudumist
põhjendamata.


